
ASSEMBLEA GENERAL DE SOCIS DEL  

11 DE JUNY DE 2023 

 

Sent les 11h del dia a dalt esmentat, a La Casa dels Entremesos seu social de l’Esbart 

Català de Dansaires, i sota la presidència del Sr. Daniel Trullols i Ruau, president de 

l’Entitat, i actuant de secretària la que ho és de l'Esbart, Sra. Alba Manteca i Esteve, 

se celebra l’Assemblea General de Socis corresponent a l’any 2023, amb l'assistència 

dels membres de la Junta Directiva relacionats a continuació: 

 

Sr. Daniel Trullols i Ruau 

Sra. Anna Bigas i Puig  

Sr. Albert Vinyoles i Vilà 

Sra. Alba Manteca i Esteve 

Sra. Montserrat Garrich i Ribera 

Sr. Joan Gómez i Soriano 

Sr. Josep Maria Fuentes i Ros 

La Sra. Anna Jordana Moreso excusa la seva absència per raons laborals. 

 

Assisteixen a l’Assemblea 35 socis i s’entreguen 12 delegacions de vot, segons es 

detalla a continuació: 

 

 

Amorós  Bigas, Guillem               

  

 

Amorós  Bigas, Mònica 

Aymerich Planas, Martí 

 

Barberà Filló, Laura                     Representada per Daniel Trullols Ruau 

Bartolomé Garrich, Agnès 

Bartolomé  Garrich, Cèlia 

 

Bartolomé Antonès, Jordi  

Bigas Puig, Anna Maria 

Bigas Corominas, Judit 

 

Bonet Casals, Xavier  

Cardona Farrés, Ramon  

Centelles Serra, Josep Joan 

Delgado Baldrich, Montserrat 

 

Duch  Saucedo, Joana 

Duch Conesa, Pau 

 

Representat per Alba Manteca Esteve 

Fabra Fres, Núria 

Farré Ferrando, Bruna 

Ferri Sagarra, Anna 

 

 

Representada per Mar Lleras Ferri 

Fonollosa Duch, Oriol  

Fuentes  Ros, Josep Maria 

Galan Vinyoles, Berta                                   

 

Representada per Berta Guasch Fonollosa 

Garrich  Ribera, Montserrat  

Gómez  Soriano, Joan 

Guasch Fonollosa, Berta 

 

Guasch Solé, Eulàlia 

Guirro Navarro, Joan 

 

Insa Conesa, Maria dels Àngels              Representada per Anna Vinyoles Insa 

Jordana Moreso, Anna                  

Lleras Ferri, Mar 

Lleras Gottiz, Jordi                             

Representada per Anna Vinyoles Insa 

 

Representat per Mar Lleras Ferri  

Lucena Puig, Paula  

Manteca Esteve, Alba  



Martín Ferrer, Sílvia 

Montcada Ribera, Albert 

Olaria Villar, Xavier                                             

Representada per Alba Manteca Esteve 

Parada  Marcos, Josep Manuel Representat per Xavier Olaria Villar 

Pedreira Font, Joana 

Planas Dalmases, Mireia                     

Planas Planas, Gina                                      

 

 

Representada per Mireia Planas Dalmases 

Planas Planas, Meritxell                                          

Poch Fabra, Maria 

Poch Fabra, Montserrat 

Poch Giró, Enric 

Representada per Mireia Planas Dalmases 

Sala Recio, Josep  

Trullols  Ruau, Daniel 

Vinyoles i Vilà, Albert 
 

Vinyoles Insa, Anna Maria  

Vinyoles Insa, Núria Representada per Albert Vinyoles i Vilà 

  

  

 

 

 

I amb el següent Ordre del dia: 

  

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de l’Assemblea anterior.  

2. Lectura de la Memòria d’activitats 2022.  

3. Lectura i aprovació, si s’escau, de la Memòria econòmica i dels Comptes Anuals 

de l'exercici 2022.  

4. Presentació i aprovació del projecte d’activitats, i pressupost del 2023.  

5. Informació sobre la celebració del congrés de l’ECD.  

6. Aprovació, si s’escau de la gestió de la Junta Directiva.  

7. Aprovació de la quota d'associat per l'any 2024.  

8. Altes i baixes de socis durant l’any 2022.  

9. Autorització al president i al tresorer per representar l’entitat davant de les 

Administracions Públiques i altres entitats i organismes.  

10. D’acord amb els Estatuts de l’ECD, es convoquen eleccions per membres de la 

Junta Directiva que acaben el seu mandat: la vicepresidenta Anna Bigas, el tresorer 

Albert Vinyoles els vocals Anna Jordana i Joan Gómez. Per altra banda caldrà també 

elegir qui ocupi la vocalia que ostentava Thaïs Guiralt, que ha presentat la seva 

dimissió i que tenia mandat fins l’any 2025.  

11. Precs i preguntes.  

El Sr. Daniel Trullols, president de l’Esbart, dona la benvinguda a tots els assistents 

i declara vàlida i legalment constituïda l’Assemblea General de Socis 2023. 

 

LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE L’ASSEMBLEA ANTERIOR 

El Sr. Daniel Trullols dona la paraula a la secretària de l’Esbart, n’Alba Manteca, que 

llegeix l’acta de l’Assemblea anterior. 

S’aprova l’acta per unanimitat. 

 

 



LECTURA DE LA MEMÒRIA D'ACTIVITATS 2022 

La Sra. Montserrat Garrich fa un resum de les activitats més destacades del 2022 en 

grans apartats fent referència que el detall està penjat al portal de transparència del 

web de l’Esbart: 

 

● Assajos de les seccions. 

● Ballades i mostres de dansa. 

● Activitats socials. 

● Notícies al web. 

● Col·laboracions amb mitjans de comunicació. 

● Publicacions.  

● Presentacions 2022. 

● Cursos i tallers. 

● MercèDansa 

● Entrades a la biblioteca i a l’Arxiu.  

● Enquadernació. 

● Majordomia i vestuari. 

 

 

LECTURA I APROVACIÓ DE LA MEMÒRIA ECONÒMICA I DELS COMPTES 

ANUALS DE L'EXERCICI 2022 

El Sr. Daniel Trullols cedeix la paraula al Sr. Albert  Vinyoles, tresorer de l’entitat, 

que amb l’ajut d’un Power Point presenta als socis la memòria econòmica i els 

comptes anuals de l’Esbart a 31 de desembre del 2022. 

A mode de resum, el resultat del 2022 és el següent: 

Ingressos:                         65.228,43 € 

Despeses:                         63.890,71 €  

Superàvit de l'exercici :        1.337,72 € 

2.- Balanç: 

Actiu no corrent:              132.824,66 € 

Actiu corrent :                 166.942,05 € 

TOTAL ACTIU                   299.766,71 € 

Patrimoni net :                 293.550,29 € 

Passiu corrent                      6.216,42 € 

TOTAL PASSIU                  299.766,71 € 



 

La memòria econòmica, el compte de resultats i el balanç del 2022 s’aproven per 

unanimitat.  

 

PRESENTACIÓ I APROVACIÓ DEL PROJECTE D’ACTIVITATS I PRESSUPOST 

DEL 2023 

El Sr. Daniel Trullols fa un resum del projecte d’activitats del 2023, recordant que hi 

ha algunes activitats que ja han sigut realitzades. 

En destaquen: 

● Distinció de l’Esbart Català de Dansaires amb placa commemorativa atorgada 

per l’Ajuntament de Barcelona per ser una entitat centenària. 

● Preparació de l’espectacle Locus Amoenus: el passat 3, 4 i 5 de març va ser 

l’enregistrament a Òrrius amb un tastet de danses i l’estrena oficial serà a Barcelona. 

● Prevista la convocatòria del VI Premi Rafel Tudó i Duran pel mes de març. 

● Previsió de renovar la pàgina web per a que sigui més atractiva i intuïtiva. 

Celebració del Congrés Intern de l’Esbart Català de Dansaires durant el darrer 

trimestre de l’any. (Darrer trimestre de l’any Congrés Intern de l’Esbart Català de 

Dansaires) 

El Sr. Joan Gómez recorda que l’esbart participarà a l’acte de celebració del Centenari 

del mestre Lluís Albert, a més a més, a totes les ballades, l’Esbart li farà un 

homenatge.   

El Sr. Jordi Bartolomé recorda que el mestre Lluis Albert també va ser dansaire abans 

de director musical de l’Esbart. 

El Sr. Vinyoles fa un resum del pressupost del 2023 que suma un total de 88.616,00 

€ amb un possible dèficit de 12.121,00 €. El projecte i pressupost del 2023 queden 

aprovats per unanimitat. 

INFORMACIÓ SOBRE LA CELEBRACIÓ DEL CONGRÉS INTERN DE L’ESBART 

CATALÀ DE DANSAIRES 

El Sr. Daniel Trullols dona la paraula al Sr. Josep Maria Fuentes que fa un resum de 

la situació i evolució del congrés intern de l’Esbart Català de Dansaires. 

En destaca: 

● Constitució d’una taula de congrés de la qual en formen part 8 membres de 

l’entitat, entre ells, dos membres de la junta directiva.  

● El congrés Intern es durà a terme entre els dies 4 i 5 de novembre en 

sessions de matí i tarda. 

o 4 de novembre: presentació del Congrés (obert a tots els socis) i una 

conferència genèrica encara per decidir. S’obrirà en sessió de 4h de 16h-20h. Dues 

taules amb models d’esbarts. La primera taula amb 6 comunicacions i la segona 

amb 4 comunicacions. 
o 5 de novembre:  s’obrirà amb sessió de matí amb 5 comunicacions que 

parlaran de gènere i esbart, i amb sessió de tarda 6 comunicacions presentades per 

propostes d’activitats. 

● Després de presentar les comunicacions s’obrirà el torn de paraula. 



● A partir del mes de juny es començarà a enviar comunicacions periòdiques 

amb informació del funcionament del Congrés. 

APROVACIÓ DE LA GESTIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA. 

El Sr. Daniel Trullols demana als assistents l’aprovació de la gestió de la Junta 

directiva durant l’exercici 2023, la qual és aprovada per unanimitat. 

 

APROVACIÓ DE LA QUOTA D'ASSOCIAT PER L'ANY 2024. 

El Sr. Daniel Trullols, proposa apujar la quota d’associat per l’any 2024 a 72€, ja que 

el darrer augment  es va fer el passat 2020 de 55€ a 60€. 

La Sra. Mònica Amorós demana que consti amb acta que ella no està d’acord en 

l’augment de la quota d’associat. 

L’assemblea general de socis aprova l’augment de la quota d’associats per 46 vots a 

favor i 1 en contra. 

 

ALTES I BAIXES DE SOCIS DURANT L’ANY 2022  

La Sra. Alba Manteca procedeix a donar compte del moviment d’associats durant el 

2022, que va ser de 10 altes i 2 baixes, segons el següent detall: 

Altes: 

Pau Vives Illa 

Mireia Planas Dalmases 

Hugo Cayuelas Vaca 

Anna Rubio Vives 

Ainhoa Moya Avalos 

Albert Montcada Ribera 

Joan Pineda Gràcia 

Nuria Rubio Vives 

Tamara Kreek Eulàlia 

Núria Galogré Cervantes 

Baixes: 

Maria Sellarés Pérez – Voluntària 

Guillem Sanchez García - Voluntària 

 

AUTORITZACIÓ AL PRESIDENT I AL TRESORER PER REPRESENTAR 

L’ENTITAT DAVANT LES ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES, HISENDA, LA 

SEGURETAT SOCIAL I ALTRES ENTITATS I ORGANISMES 

La Junta Directiva demana que l’Assemblea ratifiqui al  President de l’entitat, en 

Daniel Trullols i Ruau amb DNI 43681370T, i al  Tresorer N’Albert Vinyoles i Vilà amb 

DNI 36870528X, com a representants legals, de forma indistinta, de l’Esbart Català 

de Dansaires, en les sol·licituds de subvenció que es presentin i per qualsevol altra 

gestió davant de les Administracions Públiques, Hisenda, la Seguretat Social i altres 

entitats. 

La proposta és aprovada per unanimitat. 

 



ELECCIÓ DE CÀRRECS 

El Sr. Daniel Trullols informa dels càrrecs que cessen estatutàriament. Es tracta dels 

següents membres de Junta Directiva 

● Vicepresidenta: Sra. Anna Bigas i Puig. 

● Tresorer: Sr. Albert Vinyoles i Vilà. 

● Vocal: Sr. Joan Gómez i Soriano. 

● Vocal: Sra. Anna Jordana i Moreso. 

       

El Sr. Daniel Trullols informa que han manifestat la voluntat de presentar-se per 

l’elecció de càrrec les següents persones: 

● Sra. Anna Bigas i Puig, es presenta pel càrrec de Vicepresidenta. 

● Sr. Albert Vinyoles i Vilà, es presenta pel càrrec de Tresorer 

● Sr. Joan Gómez i Soriano, es presenta pel càrrec de vocal. 

● Sra. Anna Jordana i Moreso, es presenta pel càrrec de vocal 

 

Per altra banda caldrà també elegir qui ocupi la vocalia que ostentava la Sra. Thaïs 

Guiralt, que va presentat la seva dimissió i tenia mandat fins l’any 2025.  

Es demana si algun dels assistents es vol presentar per algun dels càrrecs de la Junta 

directiva i la Sra. Joana Pedreira  manifesta que es presenta per vocal. 

El Sr. Daniel Trullols manifesta que la persona que ocupi la vocalia que ha deixat la 

Sra. Guiralt serà la persona que tregui menys vots de les que es presenten per vocal. 

. 

Es deixen 10 minuts de reflexió i  a continuació es procedeix a la votació donant el 

següent resultat: 

 

▪ Pel càrrec de Viceresident/a: 

o Sra. Anna Bigas i Puig: 42 vots. 

o Sra. Agnès Bartolomé i Garrich: 1 vot. 

▪ Pel càrrec de Tresorer/a: 

o Sr. Albert Vinyoles i Vilà: 38 vots. 

o Sr. Josep Sala i Recio: 8 vots. 

▪ Pels càrrecs de vocals: 

o Sr. Joan Gómez: 44 vots. 

o Sra. Anna Jordana i Moreso: 28 vots. 

o Sra. Joana Pedreira i Font: 38 vots. 

o Sra. Agnès Bartolomé i Garrich: 5 vots. 

o Sra. Anna Bigas i  Puig: 1 vots. 

o Sra. Berta Guasch i Fonollosa: 3 vots. 

Donat aquest resultat, la Junta Directiva queda constituïda de la següent forma: 

▪ President: Sr. Daniel Trullols i Ruau. 

▪ Vice-presidenta: Sra. Anna Bigas i Puig. 

▪ Tresorer: Sr. Albert Vinyoles i Vilà. 



▪ Secretària: Sra. Alba Manteca i Esteve. 

▪ Vocal: Sra. Anna Jordana i Moreso. 

▪ Vocal: Sr. Joan Gómez i Soriano. 

▪ Vocal: Sra. Montserrat Garrich i Ribera. 

▪ Vocal: Sr. Josep Maria Fuentes i Ros.  

▪ Vocal: Sra. Joana Pedreira i Font. 

 

Totes les persones elegides accepten el càrrec amb mandat per quatre anys, excepte 

la Sra. Anna Jordana que ocupa la vocalia amb mandat per dos anys. 

 

PRECS I PREGUNTES 

El Sr. Daniel Trullols declara obert el torn de paraula i recorda als assistents a 

l’assemblea que està disponible el disc Músiques del Mercèdansa volum IV pels 

associats que encara no l’hagin recollit. 

Fa esment que hi ha una fotografia de totes les seccions que participaren de l’Aplec 

de Montserrat feta pel Sr. Albert Manyosa i el record que els Cavallets de Sabadell 

van atorgar als Cavallets Cotoners pel seu apadrinament l’any 2022. 

El Sr. Jordi Bartolomé té coneixement que l’Esbart demanarà construir Cavallets 

Petits nous i proposa que el material sigui de fibra de vidre i no de paper cartró per 

la seva resistència. 

La Sra. Núria Fabra demana si els forats del cavallets poden ser més gran perquè els 

juvenils no hi caben. 

El Sr. Daniel Trullos respon al Sr. Jordi Bartolomé i a la Sra. Núria Fabra que és la 

idea que té l’Esbart de fer-los de fibra de vidre i afegeix que se li pot demanar al 

constructor que els forats siguin una mica més amples. 

La Sra. Agnès Bartolomé, del tema del Congrés Intern, no entén que en unes 

comunicacions es pugui votar i d’altres no, i pregunta què es votarà. Per altra banda, 

de les comunicacions que no es puguin votar, la persona que hagi fet la comunicació, 

quin recull posteriorment tindrà davant la resta de socis. 

EL Sr. Josep Maria Fuentes li respon que es votaran les comunicacions que es demani 

que es votin. El resultat de les votacions es portarà a la junta directiva que vetllarà per 

implementar els acords prèvia ratificació, si cal, per part de l'assemblea. De les comunicacions 

que no s’han dut a votació, es faran uns resums que formaran part de  l’arxiu i 

memòria de l’Esbart. 

La Sra. Agnès Bartolomé afegeix si hi haurà opció de reflexió per part de la Junta 

Directiva de les comunicacions que no es portin a votació. 

El Sr. Josep Maria Fuentes li respon que per suposat que la junta reflexionarà, ho 

podrà incorporar si li sembla bé al projecte que ja té i ho portarà a votació a 

l’assemblea. 

La Sra. Cèlia Bartolomé pregunta si les comunicacions només estaran obertes a debat 

i no a preguntes. Ella va entendre que el Congrés Intern era un espai obert per donar 

veu a qualsevol consulta i no a cap comunicació. 

El Sr. Josep Maria Fuentes respon que des de la taula del Congrés la intenció és donar 

veu a tothom i qualsevol comunicació que es vulgui votar es podrà fer. Diu que en 

breu es rebrà més informació. 

El Sr. Guillem Amorós recorda que el passat novembre la Sra. Thaïs Guiral va 

presentar la seva dimissió com a membre de la Junta Directiva i exposa que els 

associats se n’assabenten tard i a la mateixa assemblea i demana si hi hauria la 



possibilitat de tenir un mecanisme de comunicació interna més àgil alhora de 

comunicar aquests temes que ell considera que són prou importants pels associats. 

El Sr. Daniel Trullols li respon que en aquest cas en concret, fins fa poc temps, la 

Junta directiva no tenia coneixement de si tornava a agafar el càrrec o no, ja que van 

quedar converses pendents. La confirmació per part de la Sra. Thaïs Guiral en que 

deixava el càrrec és de fa relativament poc. 

La Sra. Cèlia Bartolomé exposa que a l’assemblea anterior els associats ja van 

reclamar a la Junta Directiva que hi hagués més comunicació d’aquests temes i que 

ha tornat a passar el mateix. 

El Sr.  Daniel Trullols comunica a l’assemblea que la Junta Directiva en pren nota i 

que la propera vegada quan hi hagi alguna dimissió es farà una comunicació als 

associats el més aviat possible. 

La Sra. Agnès Bartolomé com a treballadora de la Federació d’entitats de cultura 

popular i Tradicional de Barcelona Vella i La Casa dels Entremesos demana a la junta 

directiva que faci arribar als associats de l’esbart totes les comunicacions 

relacionades amb activitats que ofereix La Casa dels Entremesos i la Federació, ja 

que moltes vegades aquesta informació no arriba o quan arriba ja és tard.  

El Sr. Daniel Trulols li respon que un dels motius per convocar un equip de 

comunicació és per què aquesta informació arribi els associats i sigui més àgil. 

La Sra. Anna Vinyoles agraeix a la Junta directiva que hagi afegit més música a la 

plataforma digital Spotify i demana que es pengi a la intranet de l’esbart les actes de 

la junta perquè qualsevol associat les pugui consultar. 

El Sr. Daniel Trullols respon que les actes de les reunions mensuals de la Junta 

Directiva no es pengen a la intranet de l’esbart i que qualsevol associat que les vulgui 

consultar ho podrà fer a secretaria. 

El Sr. Josep Sala Recio agraeix en general la gestió de tota la junta directiva, tant a 

les persones que hi formen part com les que hi formaran i la seva feina. 

La Sra. Joana   Pedreira exposa a l’assemblea que una mare li va preguntar per què 

l’Esbart no té un casal d’estiu de cara a l’any vinent. 

El Sr. Daniel Trullols respon que una cosa és un estada de cap de setmana a una 

casa de colònies i una altra diferent són dues o tres setmanes de casal d’estiu. 

La Sra. Joana Pedreira exposa que és molt fàcil fer un casal de 3h. 

El Sr. Daniel Trullols respon que la junta recull la proposta i ho estudiarà. 

 

Sense cap altra qüestió, es clou l’assemblea, essent les 14h,  i es convoca tots els 

membres de la Junta Directiva per a celebrar junta ordinària el proper 28 de juny a 

les 20:30 de la tarda. 

 

Barcelona, 11 de juny de 2023 

 

 

Daniel Trullols, president             Alba Manteca, secretària  

   


